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Inleiding 

De voorzitter ad interim opent de vergadering.  

 

Toelichting project Beek.Boer.Bodem 

Koen Eyskens licht het project Beek.Boer.Bodem toe aan de hand van een 

powerpointpresentatie. Hieronder enkele aandachtspunten uit de presentatie: 

- Doel van de avond: draagvlak vinden voor het project 

- Doel project: evenwicht landbouw, water en natuur verbeteren 

- Welke maatregelen zitten in dit project vervat?  

o Bodem  

▪ Verhogen sponswerking door inwerken houtsnippers 

▪ Samen met gemeente zoeken naar afvalstromen die hergebruikt 

kunnen worden.  

o Water 

▪ Knijpstuwtjes voor langer vasthouden regenwater. Samen met 

universiteit Antwerpen wordt gezocht naar de juiste locaties om 

stuwen te plaatsen. 

▪ Omvorming van klassieke drainage naar peilgestuurd model. In de 

regio zal dit minder van toepassing zijn omdat er weinig klassieke 

drainage aanwezig is.  

o Teelten 

▪ Implementeren van klimaatrobuuste gewassen.  

o Maatregelen vanuit andere financiering 

▪ VLIF: Niet-Productieve Investeringssteun 

▪ Beheerovereenkomst op maat: gemengde grasbufferstrook 

▪ … 

- Demodag zal plaatsvinden in september in Kasterlee (Tielen).  

- Werkingsgebied wordt uitgebreid. In de oproep waterlandschap 2.0 wordt het project 

opgeschaald naar heel de vallei van de kleine nete. Voor Kasterlee betekent dit dat 

ook de gebieden die niet in afstroomgebied Aa liggen worden ook meegenomen.  

Discussie: Aan welke maatregelen voor waterbeschikbaarheid denken jullie op lange 

termijn?  

- Bufferbekkens kunnen interessant zijn, maar dan moet je het water nog kunnen 

gebruiken.  

- Het nieuwe onttrekkingsticket zorgt ervoor dat weinig mogelijkheden zijn om te 

onttrekken uit de waterloop.  



- De voorgestelde oplossingen voor beregenen zijn niet haalbaar.  

 

Vragen: 

- Aan wiens kant staat het project? Aan de kant van de landbouw of aan de kant van 

de natuur? Er zijn twijfels in verband met een project rond VEN-herstel in Herentals. 

Dit project heeft mogelijks effecten op de naastliggende landbouw.  

Koen antwoord dat hij de gebiedscoalitie vertegenwoordigd met elks hun eigen 

insteek. Het project Beek.Boer.Bodem kan weinig doen aan de omliggende 

processen, het heeft wel als doel om de landbouw leefbaar te houden. 

Er wordt gesteld dat het hoofddoel van de landbouw voorzien is in voedselproductie. 

Er moet nog voedsel beschikbaar blijven, dus productiegrond is belangrijk. Er is veel 

argwaan dat dit project steeds meer en meer van de landbouw vraagt.  

- Kunnen er terug stuwtjes gezet worden in de hoofdwaterloop? Dit is de bevoegdheid 

van de dienst waterlopen van de provincie. Het probleem is vooral dat het beleid 

heel versnipperd is. Veel bevoegdheden liggen ergens anders. We merken dat de 

verschillende diensten in een ‘ivoren toren’ zitten en weinig bereid zijn tot overleg. 

De gemeente heeft de vraag gesteld om de dienst integraal waterbeleid uit te 

nodigen op de landbouwraad, maar dit werd geweigerd.  

- Vaak is het moeilijk om een geschikte locatie te vinden voor de stuwen.  

- Samenwerking tussen de landbouwers is vaak belangrijk. Iedereen moet zijn eigen 

stuwtjes kunnen beheren en daarin is afstemmen belangrijk.  

- De beheerovereenkomsten zijn op zich een mooi initiatief, maar de vergoeding is niet 

meer interessant. Door de prijsstijgingen zijn de prijzen niet meer relevant.  

 

Vervolgpunten: 

- Koen maakt de bezorgdheden van de landbouwers over aan de dienst waterbeleid.  

- Interessant om voor je eigen gronden na te gaan welke maatregelen interessant 

kunnen zijn.  

 

Toelichting PAS 

Michiel Sels licht het vernieuwd PAS-kader toe aan de hand van een presentatie. Jullie 

vinden deze als bijlage.  

 

Er wordt beslist dat er omtrent PAS vanuit de landbouwraad een bezwaar wordt opgesteld in 

het kader van het openbaar onderzoek. Michiel Sels zal dit opmaken en afstemmen met de 

leden van de landbouwraad. Daarnaast zal dit bezwaar ook dienen als advies naar het 

schepencollege in de hoop dat zij ook bezwaar zullen indienen.  

 



Varia 

- Blue Deal: landbouwers rond Kleine Nete en Caliebeek kregen brieven van ANB 

waarin gepolst wordt naar de mogelijkheid tot vrijwillige verkoop van gronden. Wat 

kunnen we als landbouwraad doen? Gemeente heeft overleg met ANB. Ook op de 

agenda staat het aankoopbeleid van ANB in de gemeente. 

- Modder op de weg: mogelijkheid tot het maken van bordjes? De vervuiler moet dit 

volgens de weg zelf opkuisen. De aansprakelijkheid lost dit niet op. Wel naar 

sensibilisering. Het voorstel komt om hier op korte termijn een landbouwraad over te 

organiseren.  

- Hoe staat het met de fietsostrade of autoluwe fietsroute. Dit is een onderwerp voor 

een volgende landbouwraad.   

- Overleg infrabel? Klankbordgroep Tielen vraagt om te stoppen met overleg over 

sluiten spoorwegovergang, maar gaat infrabel stoppen?  

- Bevindingen over de hernieuwde markt: 

o Problemen met de parkeerplaatsen en bomen; te korte draaicirkels 

o De bushokjes staan te dicht tegen de straat.  

o Problemen met het parkeren.  

- Inzameling van landbouwplastiek wordt terug opgenomen.  
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